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BIJLAGEN -
BETREFT Reactie op de ontvangen brief van 9 mei 2022

Beste Bas Brüll,

Op 9 mei heeft u namens de Ondernemersvereniging Hilversum Zuid West een brief gestuurd aan de 
gemeenteraad en het college. Middels deze brief geven we graag een reactie. 

Zoals verzocht wordt uw brief ter kennisgeving aangeboden aan de gemeenteraad en is toegevoegd aan 
de stukken (Rubriek III) voor de raadsvergadering van 8 juni 2022. 

In de brief worden een aantal uitspraken gedaan waar wij ons niet in herkennen en ook geen recht doen 
aan de samenwerking die steeds beter vorm krijgt. In de brief wordt gesteld dat ‘de gemeente 
afwachtend lijkt, afstandelijk, niet betrokken en niet pro-actief’. Sinds drie jaar trekken we in 
toenemende mate actief samen op. Deze samenwerking bestaat uit maandelijks overleggen met 
aanwezigheid van de wijkwethouder Wolthers, zijn meerdere inventarisaties gedaan voor verbeteringen 
op de drie terreinen en zijn verkennende toekomstplannen en bijbehorende schetsen gemaakt. 
Daarnaast nemen wij actief deel aan de Keurmerk Veilig Overleggen die door Ondernemersvereniging 
Hilversum Zuid West ieder kwartaal worden georganiseerd. Tevens zijn wij aanwezig bij de 3 jaarlijkse 
schouw op terreinen.

De wens om te komen tot een goede samenwerking in de vorm van een gebiedsagenda met bijhorende 
middelen en capaciteit herkennen we. In meerdere overleggen hebben we aangegeven dat er op dit 
moment geen opdracht vanuit de gemeenteraad ligt voor het opstellen van een gebiedsagenda en 
daarmee ook de middelen en capaciteit niet beschikbaar is. U suggereert dat we gestart zijn met een 
gebiedsagenda, maar dat klopt niet. Wel hebben we gemeend om vooruitlopend op een mogelijke 
opdracht vanuit de nieuwe gemeenteraad en coalitie voor een gebiedsagenda alvast een gebiedsfoto op 
te stellen. Hiermee creëren we een vliegende start voor het opstellen van een gebiedsagenda als de 
nieuwe raad en bestuurders daartoe besluiten. U bent actief betrokken in de samenwerking met de 
gemeente en het onderzoekbureau bij het opstellen van de gebiedsfoto. 



Bij het maandelijkse overleg heeft wijkwethouder Wolthers op 11 mei jl. deze brief met jullie besproken. 
Zoals uitgesproken in het overleg herkennen we de gang van zaken niet zoals beschreven in de brief en 
betreuren we de gekozen volgorde door het versturen van de brief voordat er overleg had 
plaatsgevonden met betrokken wethouder en ambtenaren. Laat onverlet dat we begrip hebben voor de 
actieve houding om vooruitlopend op het nieuw aan te treden college expliciet aandacht te vragen voor 
de kansen en uitdagingen op de bedrijventerreinen Zuid West en de wens om te komen tot een 
gebiedsagenda. 

We kijken uit naar het continueren van onze samenwerking.  

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Hilversum,
de gemeentesecretaris, de burgemeester,

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top


